
 
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
Készült: Bánréve Község Képviselő-testületének 2008. február 13-án 13.00 órai kezdettel 
megtartott üléséről. 
 
Jelen vannak:  Hajdu Gábor József polgármester,  

Révay István alpolgármester. 
Bán János, 
Elekes Péter, 

   Kozma Lászlóné, 
   Naszádi Ferenc,  

Tóth Csabáné, 
Ujváry Ferenc, 

   Vass András, 
   Virág Imréné képviselők, 
 
Tanácskozási joggal: Kovácsné Nagy Mária igazgatási főelőadó, 
    Tóth Tamásné gazdálkodási főelőadó, 
    Ujváryné Szabó Erika óvodavezető, 
    Lakatos Károly CKÖ elnök. 
   
 
Hajdu Gábor polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Képviselő-
testület határozatképes, 10 képviselő jelen van. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Kozma Lászlóné 
képviselő Asszonyt és Naszádi Ferenc képviselő Urat javasolta. 
 
Képviselő-testület 10 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi 
napirendet. 
 
 
Napirend:  
 
1. A 2008. évi költségvetés jóváhagyása 

Előadó: polgármester 
 
2. Intézmények szabályzatainak jóváhagyása 

Előadó: polgármester 
 
3. Alapító Okiratok módosítása 

Előadó: polgármester 
 
4. Indítványok, javaslatok 

a.) Putnoki VESZK költségvetésének jóváhagyása 
b.) Jegyzőkönyv formai hiányossága 
c.) Pályázat kidolgozására ajánlat 
d.) SZSZB tagok megválasztása (zárt ülés) 
e.) Ápolási díjak (zárt ülés) 
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Napirend tárgyalása:  
 
1.napirendi pont: A 2008. évi költségvetés jóváhagyása 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! A tegnapi napon megtartott Pénzügyi Bizottsági 
ülésen részletesen végigmentünk az anyagon, így akik a bizottság ülésén jelen voltak, azok 
számára már nem lesz új, amit hallani fognak. A 4. számú melléklet az ülés elején került 
kiosztásra.  
Ismertette a napirendi ponttal kapcsolatosa előterjesztést, mely a jegyzőkönyv mellékletét 
képezi. 
Megkérem a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság Elnökét, hogy ismertesse a bizottság javaslatát. 
Ezután vitára bocsátom a témát.  
Kérem a Tisztelt Képviselő-testületet, hogy fogadja el a 2008. évi költségvetést. 
 
Ujváry Ferenc: Ismertette a bizottság javaslatát, mely előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét 
képezi.  
A tegnapi bizottsági ülésen megtárgyalásra került a költségvetés, valamint tárgyaltunk a 
polgármester illetményéről is. Az illetmény alap megváltozott, így az új 38.650,-Ft-os 
illetményalapot a 11-es szorzóval véve a polgármester javasolt illetménye 425.200,-Ft, január 
01-től.  
Szó volt az ülésen arról is, hogy a körzeti megbízott részére az Opel Vivaro gépkocsinkat 
negyedévente 3-4 alkalommal engedélyezzük használatra a polgárőrséggel együttes 
szolgálatban. Ismeretes mindenki számára, hogy a rendőrségnek nagyon szűkösek a keretei. A 
három település Sajópüspöki, Sajónémeti és Bánréve érintett. Mindhárom településen 
tárgyalásra kerül ez a dolog. Amennyiben Képviselő-testületek engedélyezik a gépkocsi 
használatot negyedévenként 3-4 alkalommal a polgárőrséggel együttes szolgálatban, így 
többet tudna kint lenni a területen a körzeti megbízott, főként éjszakai szolgálatban, mert 
jelenleg arra szinte egyáltalán nincs mód, hogy éjszaka a rendőrség gépjárművével 
járőrözhetne. Így nagyobb lenne a lefedettség, és bízunk benne, hogy ezáltal a hatékonyság is. 
A Vivaro gépkocsinkat azok a polgárőrök vezetnék, akiknek amúgy is engedélyezve van a 
gépkocsi vezetése, azaz Hajdu Gábor József, Varga Géza és jómagam.  
 
Tóth Csabáné: A Kulturális Szociális Bizottság kb. két héttel ezelőtt ülésezett. A 
költségvetésben szereplő lakossági juttatásokkal kapcsolatosan szeretném észrevételezni, 
hogy az előző évihez képest nem emelkedett az összeg, csak a juttatások növekedtek. A 17 
millió forintból a bizottságnak 70.000,-Ft áll rendelkezésre átmeneti segélyre és 85.000,-Ft 
rendkívüli gyermekvédelmi támogatásra. Ezt az összeget a bizottság nagyon kevésnek tartja, 
vagy megemeli a testület az összeget, vagy meg kell szüntetni a bizottságot. Tavaly is szűkös 
volt a keretünk, 123.000,-Ft az átmeneti segélyre, ezt nem léptük túl, öt, három, vagy kétezer 
forintokat tudtunk adni. A mai világban már mi kétezer forint? Ezen így felesleges vitázni. 
Amennyiben nem tudja megemelni ezt a 70.000,-Ft-os átmeneti segély összeget a testület, 
úgy az a véleményünk, hogy felesleges a bizottságot működtetni. 
 
Hajdu Gábor: Meg kell nézni, hogy kik ezek az emberek. Azt is figyelembe kell venni ebben 
az esetben, hogy az államilag kapott pénzek is emelkedtek, valamint ne felejtkezzünk meg 
arról sem, hogy több más forrásból is kapnak a rászorulók juttatást, mint pl. a GYEA, ami 
nem kevés. A 70.000,-Ft átmeneti segélyből csak nagyon indokolt esetben kell adni. Hiszen 
ingyen étkeznek a gyemekek, emelkednek az ellátások központilag, stb. Kevés kérelmet kell 
elbírálni. Amennyiben az összeg év közben elfogy, úgy év közben is lehet átcsoportosítani, ha 
szükségesnek ítéli a testület. A számok adottak, javasolnám, hogy ezekkel a főszámokkal 
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fogadjuk el a költségvetést. Így induljunk el, és év közben, ha bármi adódik, úgy lehet 
módosítani pl. a lakossági juttatás miatt is, mint sok más miatt is. Azt ne hagyjuk figyelmen 
kívül, hogy a központilag adott szociális támogatások nőnek és a GYEA is sok. Javaslom, 
hogy félévkor térjünk vissza a lakossági juttatás ügyére, a bizottság akkor meglátjuk hogyan 
áll és amennyiben szükséges, úgy találunk neki helyet.  
 
Tóth Csabáné: Akkor biztos nem fogunk találni. Véleményem szerint nem jó így elindulni. 
Rengeteg kérelem érkezik havonta. Úgy látnánk jónak, ha tudjuk, hogy mivel tervezhetünk. 
Ezt én nem tartom jónak, így elindulni. 
 
Hajdu Gábor: El kell kezdeni dolgozni, akkor fogjuk látni, hogy hogyan is állunk. A hitel 
nőhet. E miatt nem tartanám jónak teljesen átdolgozni a költségvetést, hiszen még nem is 
látjuk, hogy milyen összegről van szó. Mi így okoskodtunk, ezért ennyi.  
 
Elekes Péter: A 70.000,-Ft-tal kapcsolatosan az volt a bizottság véleménye, hogy ezért 
felesleges működtetni a bizottságot. Ehhez képest aránytalan dolgok vannak a 
költségvetésben. A 300.000,-Ft amivel a polgármester rendelkezhet, átcsoportosíthatja, az 
időhöz van-e kötve? Egy nap, egy hó, vagy egy év? Említhetném a járdák ügyét, amiről a 
falugyűlésen is volt szó, 200.000,-Ft van tervezve járdára. 
 
Hajdu Gábor: Igen, ha járdára 200.000,-Ft lehet, akkor erre is lehet. A 300.000,-Ft 
polgármester által átcsoportosítható összegről annyit, hogy már rég lehetne akár 500.000,-Ft 
is. Ez nálunk évek óta nem emelkedik. Ez arról szól, hogy ha valamilyen eszköz beszerzésre 
hirtelen szükség van, akkor a polgármester átcsoportosíthat rá, de természetesen erről 
beszámolunk a Képviselő-testületnek, hogy mire is használtuk fel. Ez jutalom, vagy bér nem 
lehet. Ez az átcsoportosítás csak működéshez szükséges dologra történhet. 
 
Vass András: A kérdés arra irányult, hogy éves szinten ennyi-e, vagy alkalmanként lehet 
ennyi. 
 
Hajdu Gábor: Alkalmanként, lehetne 100 alkalom is, ha lenne pénz. Ez olyan is lehetne 
elvileg, hogy a polgármester adhatna valamilyen rendkívüli segítséget, de ez nálunk nem 
jellemző, nem is szokott ilyen lenni. Amennyiben ez nem kerül felhasználásra, akkor marad a 
pénzt. Ez valamilyen szükséges eszközbeszerzést érinthet nálunk, de a fedezetét akkor is meg 
kell hogy találjam, és be kell számolni róla, amennyiben ilyen történik. Egyik évben 
elfelejtettem beszámolni, akkor az alpolgármester Úr fegyelmit javasolt nekem érte. Több 
alkalommal is lehetne, ha szükséges. Eszköz, működési beszerzés lehet, mint pl. számítógép, 
vagy program, vagy bútor, stb. Ez az összeg nálunk a költségvetésben évek óta ennyi.  
 
Révay István: Tavaly volt ilyen? 
 
Hajdu Gábor: Nem volt. 
 
Virág Imréné: Ezt akartam mondani, hogy én nem emlékszem arra, hogy tavaly lett volna 
ilyen. 
 
Révay István: Tavaly előtt volt egy esetben, amikor a hivatali fénymásoló beszerzésre került, 
és a hivatalból került át az addig ott lévő az iskolába.  
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Elekes Péter: A tegnapi bizottsági ülésen szó volt a szeméttelep rekultiváció ügyéről is, amire 
2 millió forint van tervezve a költségvetésben. Ha jól tudom, az nem is önkormányzati terület. 
 
Hajdu Gábor: Nem a területre terveztük, hanem akkorra, amikor pályázunk. 
 
Elekes Péter: Hogy lesz ez? 
 
Hajdu Gábor: Úgy lesz, hogy a testület dönteni fog. Tegnap is elmondtam a bizottsági ülésen, 
de most is elmondom. Van egy szeméttelep, aminek egy része a saját területemen van, ahogy 
ti mondani szoktátok a farmomon, vagy a gazdaságomon. A fennmaradó része pedig állami 
tulajdon lett. A szeméttelep ügyét rendezni kell. A kötelezettségünknek eleget kell tenni. Csak 
pályázattal tudjuk megoldani. Jegyző Úrral úgy beszéltem meg, hogy van egy földterület, 
amit még régen Majoros Feri művelt, így azt elcserélem a területtel. Pénzforgalom semmi 
nem lesz. A rekultiváció után visszacseréljük a két területet. Ezt azért csinálom meg, mert 
csak így tudunk pályázni. A két terület hasonló értéket képez. A kétmillió betervezett összeg 
az ügyvédi költség és az ezzel kapcsolatos költségek fedezetére szükséges lehet. Ha nem kerül 
erre sor, akkor benne fog maradni a költségvetésben. A pályázatot be kell adni. Több 
önkormányzat fog pályázni társulásban. Csak társulások pályázhatnak. Ezt készíti elő az AVE 
Miskolc Kft. Tárgyaltunk velük, nagyon sok pénzről van szó, de a tárgyalások folyamán azt 
igyekszünk elérni, hogy vállalja át a költségeket az AVE, lehetőség szerint a kétmillió forint 
is megmaradjon. Azért kellett ezt beletenni a költségvetésbe és elfogadni, mert ha pályázunk, 
akkor az kell, hogy benne legyen a költségvetésben. Ha nincs megemlítve, akkor a pályázat be 
sem adható. Ezt egyébként már tegnap is elmondtam a bizottsági ülésen Péter, de ha kell még 
ötvenszer el fogom mondani. 
 
Elekes Péter: Nem kell ötvenszer elmondani, mert annyira nem vagyok én, ahogy gondolod, 
ha már személyeskedünk.  
 
Virág Imréné: Azt kell tudni, hogy magánszemély erre nem pályázhat, ezért kell átadni, mert 
így nem lehet pályázni, csak önkormányzat pályázhat. 
Sokáig beszélgettünk róla, hogy az intézményfenntartó társulással kapcsolatosan mi az a plusz 
amit kaptunk, végül az derül ki, hogy kevesebb a mínusz. Nem egy hatalmas összegről van 
szó. 
Beszéltünk arról is, hogy miért 2 hó amit pluszba kell venni, kiderült, hogy az a válasz, hogy 
a 2007. 13. havi húzódott át. 
Az 5%-os bérfejlesztés milyen változás? 
 
Hajdu Gábor: Az illetmény alap változás, a bértábla változott. 
 
Virág Imréné: Amióta képviselő vagyok, eddig én is tagja voltam a szociális bizottságnak. A 
rendszeres segély nem könnyű dolog, elismerem. Megesik az ember szíve sok esetben. Jegyző 
Úr már többször elmondta, hogy rendkívüli esetekben kell segélyezni, ez pedig nem olyan 
gyakori dolog. 70.000,-Ft átmeneti segélyre tényleg nem egy nagy összeg. A tavalyi 123.000,-
Ft sem volt az, ez most a felétől egy kicsit több. Az is igaz, hogy a központi támogatások 
nőttek, többet kapnak már az állami keretből a rászorulók. Ezek a dolgok a költségvetésben 
nem Mózes törvényei, nem a tízparancsolat. A Képviselő-testület, ha ez most így marad, ha 
most nem is változtatunk rajta, nem zárkózik el attól, hogy a későbbiekben - amennyiben 
szükséges -, átcsoportosításra kerüljön sor. Nem tudom, hogy elég-e nektek, ha ezt így 
megígérjük.  
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Naszádi Ferenc: Annyit szeretnék hozzáfűzni, hogy javaslom a költségvetés elfogadását 
ebben a formában. Ezen belül, hogy mi lesz, arról úgyis lesz vita, és szavazunk. A 70.000,-Ft-
ot én soknak tartom. Javaslom, hogy a költségvetést így fogadjuk el, a szociális bizottság 
kerüljön feloszlatásra és utaljuk a jegyző hatáskörébe a segélyezést. 
 
Hajdu Gábor: Ez a testület hatásköre. 
 
Naszádi Ferenc: Akkor a testület hatáskörébe javaslom tenni. Félévkor meglátjuk mi lesz és 
visszatérünk erre a dologra. Javasolni lehet, hogy a 300.000,-Ft-ot szüntessük meg, vagy 
emeljük, vagy csökkentsük. 
 
Révay István: A szociális bizottság ülésén gyakran részt szoktam venni. Látom, hogy kik, 
milyen személyek a kérelmezők. Ott látnék esélyt az átcsoportosításra, hogy a szervezetek 
támogatására betervezett 700.000,-Ft-ot csökkentsük le 600.000,-Ft-ra, vagy 500.000,-Ft-ra és 
ezt az összeget oda lehet tenni lakossági juttatásra. 
 
Tóth Csabáné: Ehhez meg kellene nézni, hogy milyen szervezetekről van szó, kik kérnek és 
milyen összegben. 
 
Révay István: Tegnap a bizottsági ülésen is elhangzott, hogy a szervezetek támogatásáról még 
addig nem lehet dönteni, amíg minden szervezet el nem számol a tavalyi támogatással. Sajnos 
több szervezet nem tett még eleget ezen kötelezettségének, köztük pl. a VTBK is. Amíg 
számlával ezt hitelt érdemlően nem igazolja minden szervezet, addig erről nem lehet dönteni. 
Más megoldást nem látok, le kell csökkenteni a szervezetek támogatását, hogy azoknak a 
személyeknek adjunk, akik átmeneti, vagy rendkívüli támogatást kérnek. 
 
Tóth Csabáné: Ezt semmiképp nem szeretném, hogy bármelyik szervezet ezért kapjon 
kevesebb pénzt. 
 
Kozma Lászlóné: A bizottsági ülésen az vetődött fel, hogy kevés a 70.000,-Ft, de inkább a 
hatáskörön problémáztunk, hogy van-e értelme ezért 5 embert mozgatni. A lakásfenntartási 
támogatás az jár, az törvényileg leszabályozott, hogy hogyan kell kiszámolni, ez tehát adott, 
az átmeneti segély és a rendkívüli gyermekvédelmi támogatás az amit a szegény rászorulók 
kérnek. Attól, hogy a központilag adott juttatások nőnek, attól még a helyzetük ezeknek az 
embereknek nem változott, ugyanúgy szegények, rászorulhatnak a segítségre. Nehéz ez 5 
embernek, a hatáskört javasolnánk Képviselő-testületi hatáskörbe áttenni, nem túl sok ez. Az 
én időmben volt olyan, hogy egy bizottsági ülésen 60.000,-Ft-ot osztottunk ki. Tanulni kell 
mindenkinek az újabb elvárásokat, változott a családi támogatási rendszer, de a szociális 
törvény tartalmazza  ezeket a segélyezési formákat, tehát adni kell, foglalkozni kell vele. Ez 
az összeg olyan kevés, hogy ezért 5 embert mozgatni felesleges. Javasolnám, hogy így 
fogadjuk el a költségvetést ahogy van, ne vegyünk el a szervezetektől, majd az idő megoldja 
ezt a problémát.  
 
Hajdu Gábor: Valamelyik következő testületi ülésre előkészítjük ezt a bizottsági hatáskör 
ügyet. 
 
Lakatos Károly: A Cigány Kisebbségi Önkormányzat január 22-én egy kérelmet nyújtott be a 
Képviselő-testülethez, amiben 300.000,-Ft támogatást kérnénk. Erről még nem született 
döntés a mai ülésen. 
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Vass András: Én a szavazásnál tartózkodni fogok. Akkor szavaznék, ha a fejlesztési és 
beruházási kiadások reálisan bejönnének. 
 
Hajdu Gábor: A 171 millió forintnak - amennyiben a szennyvíz pályázatunk nyerne -, akkor 
kellene ennek befolynia, de ezt mindenképpen be kell tervezni a költségvetésbe, és ki is 
megy. Ez lényegében csak egy átfutó tétel, de bele kell építeni. 
 
Virág Imréné: Ez mindig is így volt. 
 
Hajdu Gábor: Ha nem jön be, akkor ki se megy a pénz. 
 
Vass András: Per pillanat ez nincs. 
 
Virág Imréné: Ha nincs benne a költségvetésben, akkor nem lehet pályázni. 
 
Hajdu Gábor: Összefoglalva, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsági ülésen elhangzottakkal 
kapcsolatosan a polgárőrség és rendőrség közös éjszakai szolgálatot tartana, amennyiben az 
autó használatot a testület engedélyezi. A falugyűlésen elhangzottakkal kapcsolatosan sem 
tétlenkedtünk. Az ott elhangzottak - az ÉRV-nél lévő tanyánál történő dorbézolás - és a 
faluban történő rendszeres rongálások kapcsán felvettem a körzeti megbízottal a kapcsolatot. 
Elmondása szerint neki éjszakai szolgálatra nagyon kevés lehetősége van főként autóval. 
Ezért gondoltuk, hogy a polgárőrséggel együtt közös szolgálatot adna a rendőrség. A testület 
felé az lenne a kérés, hogy helybeni szolgálatra kb. 40-50 km-re engedélyezze az autó 
használatát, negyedévente 3-4 alkalommal. Ezen szolgálatok kapcsán Sajópüspöki és 
Sajónémeti település is érintve lenne. A két másik település is adna ugyanígy szolgálatot, 
ennek eredményeképpen lehet, hogy hatékonyabb, hatásosabb lenne a nem kívánatos esetek 
kezelésére. 
A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság ülésén egyhangúan egyetértett vele a bizottság, hogy az 
idősek klubja részére évente 3-4 alkalommal, a téli hónapokban az iskola aulájának a 
használata térítésmentesen engedélyezve legyen. A kerek  évfordulós születésnapokat és bált 
kívánják megrendezni, ehhez kérnek segítséget. Nyáron nincs gond, mert meg tudják oldani 
szabadtéren, de télen nem férnek el a helyiségükben, mert olyan sokan vannak. 
A szervezetek támogatásával kapcsolatosan a bizottság ülésén az a döntés született, hogy a 
következő bizottsági ülésig akik elszámolnak rendesen – az az utolsó határidő - azok kérelme 
tárgyalva lesz azon az ülésen, ezután tesz a bizottság javaslatot. Egyúttal ez válasz a CKÖ 
kérelmére is, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság fog javaslatot tenni, hogy milyen mértékben 
javasol támogatást. Így külön a CKÖ-nek 300.000,-Ft támogatás nincs benne a 
költségvetésben, akkor kerül ez is tárgyalásra, és tesz javaslatot rá a  bizottság. 
 
Bán János: Néhány gondolatot szeretnék elmondani. Tegnap részletesen végigmentünk a 
költségvetésen a bizottsági ülésen. Az ÁMK tekintetében az  állami normatíva csökken, de a 
társulásra kapunk külön normatívát, így a mínusz visszajön. A végeredmény az, hogy a 
mínusz csökken, de ha tovább gondolkodunk, akkor a működést így sem fedezi.  
A Szociális Bizottság hatásköre kapcsán javasolnám, hogy kerüljön át a testület elé. Nem 
javaslom, hogy a szervezetektől elvegyünk e miatt. A fedezetét majd meglátjuk.  
 
Ujváry Ferenc. Néhány gondolatot szeretnék elmondani. Lassan forr bennem a düh, mert a 
tegnapi bizottsági ülésen a költségvetést részletesen megtárgyaltuk, ezután sok minden másról 
is beszéltünk, szinte feleslegesen, mert most újra előkerültek ezek a dolgok. Értelme van-e a 
bizottsági ülésen egyáltalán beszélni róla. Szerintem így szüntessük meg a Pénzügyi és 
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Ügyrendi Bizottságot is, mert néhány ember szereti hallatni a hangját. Feleslegesen kerültek 
elő ezek a dolgok újra. A bizottsági ülésen ezeket a dolgokat már részletesen kiveséztük. Így 
tehát már nincs is szükség a bizottsági ülésekre. Persze ez nem lehetséges, hiszen a törvény 
nem engedi, a bizottság működése kötelező. Már 65 perce beszélünk ugyanazokról a 
dolgokról. Szerintem a szociális bizottságnak van más dolga is, mint a 70.000,-Ft szétosztása, 
véleményem szerint maradjon a bizottság hatáskörében úgy ahogy eddig volt. A 
költségvetéshez kellene úgy hozzáállni a képviselőknek, hogy haladjunk. 
 
Naszádi Ferenc: Az idősek klubja kérelmével kapcsolatosan szeretném megkérdezni, hogy 
hogyan gondolták az aula használatát, villany és fűtés használattal? 
 
Hajdu Gábor: Igen, villany és fűtés használattal. 
 
Tóth Csabáné: Az a véleményem, hogy a többi szervezet támogatásával együtt kellene ezt is 
tárgyalni.  
 
Hajdu Gábor: Ez egy élő, egyedi kérelem, erről most külön kellene döntést hozni. Ez nem 
alanyi jogon jár minden szervezetnek. A 2008-as évben 3-4 alkalomról lenne szó a téli 
időszakban. A pénzügyi bizottság egyhangúlag javasolta a támogatást. 
 
Elekes Péter: Javaslom, hogy legyen úgy, hogy „egyedi kérelem alapján” döntsük elminden 
alkalommal, akkor amikor időszerű lesz. Ne úgy, hogy hány alkalommal egy évben, hanem 
mindig külön kérjék közvetlen előtte. 
 
Hajdu Gábor: 3-4 alkalomra kérték, erről most kellene dönteni, hogy engedélyezzük-e a 
kérelemnek megfelelően, vagy nem. 
A szervezetek támogatásának megtárgyalására a következő Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsági 
ülésen fog sor kerülni, azután kerül a testület elé a CKÖ kérelmével együtt. Ezt most így nem 
szavaztatom. 
 
Hajdu Gábor: Érkezett Putnok hivataltól egy fax, a központi orvosi ügyelet 2008. évi 
költségvetéséhez az önkormányzati hozzájárulással kapcsolatosan. Ismertette a megküldött 
anyagot, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
Már a pénzügyi bizottsági ülésen is tárgyaltuk a témát. Az a javaslatom, hogy amíg a 2006. és 
2007. év költségvetésének soraival az orvosi ügyelet nem számol el, addig ezt az elhangzottak 
szerint ne fogadjuk el, ne adjuk az önkormányzati hozzájárulást. A normatívát megkapja 
utánunk, de a mi plusz  hozzájárulásunkat addig ne fizessük ki, amíg megfelelően el nem 
számol az elmúlt évekkel. Amikor itt volt Laczkovich doktornő és kísértem ki, akkor ő maga 
is megmondta, hogy nem költi el az összes pénzt amit adunk, de nekünk semmi közünk nincs 
ahhoz, hogy ő mit kezd azzal a pénzzel. A tavaly kapott pénzt el sem tudta költeni. 
Amennyiben elköltötte, úgy el is tud vele számolni. Amíg mi a saját intézményeinknél 
megszorításokat teszünk, addig az a  véleményem, hogy ne fizessük ki az önkormányzati 
hozzájárulást, amíg tisztességesen nem számol el. Már az előző években is látszott, hogy nem 
valósat állít. Amikután elszámol az elmúlt évekkel, úgy akkor szavazzuk meg részére az 
önkormányzati hozzájárulást. 
 
Elekes Péter: Ha valóban azt mondta, akkor azt nekünk is jó lett volna hallani. Az a 
véleményem, hogy ezt a két dolgot így nem lehet összevonni. Az ügyelet egy kötelező 
feladat. Erről konkrét döntést kell hozni. A költségvetésben szerepel, azt elfogadtuk. 
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Révay István: Az hogy elfogadtuk, nem jelenti azt, hogy ki is kell fizetni. Ha például egy 
támogatott szervezet nem számol el a kapott támogatással, akkor a következő évben nem kap, 
sőt vissza is kell fizetni. 
 
Elekes Péter: De ez egy kötelező feladat. 
 
Hajdu Gábor: Megkapja az állami hozzájárulást utánunk.  
 
Elekes Péter: Nem jön ki a pénzből, csak a normatívából. 
 
Virág Imréné: Bizonyítsa be. Teljesen más kútfőből gondolkodnak. 
 
Hajdu Gábor: Nekem az a javaslatom, hogy amíg nem tud elszámolni a 2006-os, 2007-es 
évekkel addig ne adjunk önkormányzati kiegészítő finanszírozást, persze, ha a Képviselő-
testület úgy dönt, akkor adjuk oda.  
 
Vass András: Tavaly 20 órát csamcsogtunk ezen, nem vagyunk az óvodában, hogy megint 
elkezdjük. 
 
Révay István: Polgármester illetményének megállapítása idejére átveszem az ülés vezetését. A 
köztisztviselői illetményalap megváltozott, összege 38.650,-Ft 2008. január 01-től. Ebből 
adódóan a 11-es szorzót alapul véve, illetményének megállapítását 425.200,-Ft összegben 
javasolom 2008. január 01-től. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat.  
 
Képviselő-testület 8 igen, 2 tartózkodás szavazattal megalkotta a 2008. évi 
költségvetésről szóló 1/2008. (II.13.) rendeletét, mely teljes terjedelemben a jegyzőkönyv 
mellékletét képezi. A rendelet 2008. február 13-án kihirdetésre került. 
 
A 8/C/2008. (II.13.) számú Határozatnál a polgármester érintettséget jelentett, be, ezért 
tartózkodott a szavazásnál, melyet Révay István alpolgármester tett fel szavazásra. 
 
Képviselő-testület az alábbi határozatot hozta: 

 
8/2008. (II.13.) számú Határozat 
 
Tárgy: 2008. évi költségvetés jóváhagyása 

 
Képviselő-testület a 2008. évi költségvetés végrehajtásával kapcsolatban az  
alábbi döntéseket hozta: 
 
 
a./  
10 igen szavazattal 

 
- Képviselő-testület engedélyezi az Opel Vivaro használatát közbiztonsági 

célra, úgy hogy a polgárőrség  és a körzeti megbízott közös szolgálatot 
lásson el negyedévente 3-4 alkalommal Az autót azok a polgárőrök 
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vezethetik, akik erre jogosultsággal rendelkeznek a korábbi testületi 
döntésnek megfelelően. 

 
Határidő: folyamatos 
Felelős: polgármester 

 
- Képviselő-testület a Kulturális és Szociális Bizottság hatáskörének ügyére a 

későbbiekben fog visszatérni. 
 

Határidő: folyamatos 
Felelős: jegyző 

 
6 igen, 3 tartózkodás, 1 ellen szavazattal 

 
  Képviselő-testület a Bánrévei Nyugdíjas Klub részére évente 3-4 alkalommal, a  

téli időszakban, térítésmentesen engedélyezi az iskola aulájának használatát  
rendezvények megtartására. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: polgármester 

   
b./ 
7 igen, 3 tartózkodás szavazattal 

 
Tárgy: Központi orvosi ügyelet 2008. évi költségvetéséhez az  

önkormányzati hozzájárulás meghatározása 
 

Bánréve Község Képviselő-testülete a putnoki központi orvosi ügyelet részére 
kiegészítő támogatást nem ad, amíg a 2006. és 2007. évi költségvetésének 
sorairól nem számol el.  
Utasítja a polgármestert a fentiekből adódó feladat végrehajtására. 

 
Határidő: folyamatos 
Felelős: polgármester 

 
c./    

  7 igen, 2 tartózkodás, 1 ellenszavazattal 
 
  Tárgy: Polgármester illetményének megállapítása 
 

Képviselő-testület Hajdu Gábor József polgármester illetményét 2008. január 
01-től 425.200,-Ft összegben állapítja meg.  
 
 
Utasítja a jegyzőt a fentiekből adódó feladatok végrehajtására. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: jegyző 
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2. napirendi pont: Intézmények szabályzatainak jóváhagyása 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! Az anyag a meghívó mellékleteként kiment a 
napirendi ponthoz. 
Szavazásra tette a napirendi ponttal kapcsolatos előterjesztést, mely a jegyzőkönyv 
mellékletét képezi.  
 
Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

9/2008. (II.13.) számú Határozat 
  
  Tárgy: Intézmények szabályzatainak jóváhagyása 
 
  Képviselő-testület az  

-     ÁMK Szervezeti és Működési Szabályzatát,  
- a Tompa  Mihály Körzeti Általános Iskola Házirendjét,  
- a Tompa Mihály Körzeti Általános iskola Kollektív Szerződését, valamint  
- a Tompa Mihály Körzeti Általános Iskola Gyakornoki Szabályzatát 

jóváhagyja. 
   
  Képviselő-testület a Napköziotthonos Óvoda  

- Szervezeti és Működési Szabályzatát,  
- Házirendjét,  
- Kollektív Szerződését, valamint a  
- Gyakornoki Szabályzatát jóváhagyja. 

 
3. napirendi pont: Alapító Okiratok módosítása 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képvielő-testület! Az anyag a meghívó mellékleteként kiment a 
napirendi ponthoz. 
Szavazásra tette a napirendi ponttal kapcsolatos előterjesztést, mely a jegyzőkönyv 
mellékletét képezi.  
 
Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

10/2008. (II.13.) számú Határozat 
 
Tárgy: Bánréve Községi Polgármesteri Hivatal Alapító Okiratának egységes 
szerkezetben történő megállapítása 

 
Bánréve Községi Polgármesteri Hivatal 3654 Bánréve, Kossuth L. u. 24. 

ALAPÍTÓ OKIRATA 
 
Az önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. tv. 38.§-a, valamint az államháztartásról szóló 
1992. évi XXXVIII. tv. 88.§-ában foglaltak alapján Bánréve Községi Önkormányzat 
Képviselő-testülete a polgármesteri hivatal alapításáról az alábbi döntést hozza. 
 
A polgármesteri hivatal, mint költségvetési szerv az államháztartás részét képező olyan jogi 
személy, amely a társadalmi közös szükségletek kielégítését szolgáló, jogszabályokban 
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meghatározott állami feladatokat alaptevékenységként, az alapító okiratban meghatározott 
körben és kötelezettséggel végzi. 
 
1./ A költségvetési szerv neve: Bánréve Községi Polgármesteri Hivatal 
 
2./ Székhelye: 3654 Bánréve, Kossuth Lajos u. 24. szám 
 
3./ Alapítás éve: 2004. 
 
4./ Felügyeleti és alapító szerve: Bánréve Község Önkormányzata 
 
5./ Alaptevékenysége: 8411 Helyi önkormányzatok, valamint többcélú kistérségi társulások 
igazgatási tevékenysége 
 
Az önkormányzat működésével, valamint az államigazgatási ügyek döntésre való 
előkészítésével és végrehajtásával kapcsolatos feladatok ellátása Bánréve Község 
közigazgatási területén. 
A polgármesteri hivatal ellátja a települési önkormányzat és intézményei, valamint a cigány 
kisebbségi önkormányzat gazdálkodási feladatait. 
A polgármesteri hivatal önállóan gazdálkodó költségvetési szerv. 
 
Az önkormányzat költségvetését a jegyző készíti elő, és a polgármester terjeszti a Képviselő-
testület elé. 
 
6./A polgármesteri hivatal jogállása: önálló jogi  személy. 
 
7./ Gazdálkodási formája: gazdálkodása megszervezésének módjára tekintettel önállóan 
gazdálkodó költségvetési szerv, előirányzatai feletti rendelkezési jogosultság szempontjából 
teljes jogkörrel rendelkezik. 
 
8./ Kinevezési jogkörök: a jegyzői állás megüresedése esetén a Képviselő-testület által 
minősített többséggel hozott döntéssel nevezi ki a jegyzőt, akinek megbízatása határozatlan 
időre szól. 
 
A polgármesteri hivatal dolgozói tekintetében a munkáltatói jogokat a jegyző gyakorolja. 
 
A kinevezés, felmentés esetén a jogok gyakorlásához a polgármester egyetértése szükséges. 
 
9./ A polgármesteri hivatal vállalkozási tevékenységet végezhet mezőgazdasági vontatóval. 
Mértéke nem haladhatja meg az önkormányzat költségvetésének 1%-át, az ebből származó 
bevételt az alaptevékenységre kell használni. 
 
Záró rendelkezés: 
Jelen egységes szerkezetben megállapított Alapító Okirat hatályba lépésének időpontja 2008. 
február 13. 
 
 

10/A/2008 (II.13.) számú Határozat 
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Tárgy: Bánréve Napköziotthonos Óvoda Alapító Okiratának egységes 
szerkezetben történő megállapítása 
 

Bánréve Napköziotthonos Óvoda 3654 Bánréve, Kossuth L. u. 39/B. 
ALAPÍTÓ OKIRATA 

 
Az államháztartásról szóló 1992. évi XXXVIII. törvény 88.§. (1) bekezdésében, továbbá a 
közoktatásról szóló 1993. évi LXXIX. törvény 37.§. (5) bekezdésében foglaltak alapján 
Bánréve Községi Önkormányzata a 10/A/2008. (II.13.), Sajópüspöki Község Önkormányzata  
a …../2008. (….) számú határozatával az alábbi Alapító Okiratot adja ki: 
 
1. Az intézmény neve: Napköziotthonos Óvoda Bánréve 

OM azonosítója:   028766 
 

2. Székhelye:   3654 Bánréve, Kossuth L. u. 39/B. 
Tagintézmény:   3653 Sajópüspöki, Rákóczi u. 58-60. 
 

3. Az intézmény alapítója: Bánréve Községi Tanács, 
 

4. Az alapítás ideje:   1953.  
 
5. Az intézmény felügyeleti szerve:     Bánréve Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 

     Sajópüspöki Községi Önkormányzat Képviselő- 
     testülete 
 

6. Az intézmény működési területe: Bánréve és Sajópüspöki községek közigazgatási területe 
Az intézmény a Bánrévén és Sajópüspökiben élő gyermekek óvodai ellátását biztosítja, de 
az intézmény vezetője a létszám felső határáig jogosult felvenni más településen élő 
gyermekeket is. 
 

7. Az intézmény jogállása: Az intézmény a közoktatási törvényben foglaltak alapján önálló 
jogi személy, részben önállóan gazdálkodó költségvetési szerv. 

 
8. Az intézmény típusa: Napköziotthonos Óvoda. 
 
9. Felvehető maximális létszám: 55 fő a bánrévei intézményben 2 csoportban, 

       25 fő a Sajópüspöki tagintézményben 1 vegyes csoportban 
 

10. Az intézmény tevékenységei: 
 
Szakágazat száma:      óvodai nevelés 8510 

 
a./ Ellátandó alaptevékenysége:  80111-5 óvodai nevelés 

      80112-6 sajátos nevelési igényű gyermekek  
integrált óvodai nevelése, az értelmileg enyhe  
fokban sérült, a dyslexiás, a dysgraphiás,  
dyscalculiás és a tanulási képességek kevert  
zavarát mutató gyermekek esetében valósul meg.  
55231-2 óvodai intézményi étkeztetés 
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b./ Alaptevékenységhez kapcsolódó kisegítő tevékenységeket folytathat igény alapján: 
- önköltséges tanórán kívüli foglalkozást, tehetséggondozó foglalkozást szervezhet, 
- együttműködik az étkeztetést biztosító vállalkozóval, étkezési feladatok ellátásában. 

 
c./ Az óvoda a rendelkezésére álló helyiségeket bérbe adhatja, az önkormányzat 
vagyongazdálkodásáról szóló rendelete szerint.  
11. A feladat ellátását szolgáló vagyon: A feladatok ellátásához az óvodának 
rendelkezésre áll Bánréve községben az önkormányzat tulajdonában álló 1/1 Hrsz-ú, 9821 m2 
alapterületű ingatlanból 3350 m2 a rajta található 540 m2 alapterületű kastélyból az átengedett 
287 m2 alapterületű épületrésszel és 180 m2 pincével.  
Sajópüspöki községben az önkormányzat tulajdonát képező Rákóczi u. 58-60. Sz. alatt lévő 
702,5 m2 területű épületből az óvoda céljára biztosított épületrész a melegítőkonyhával 
együtt. A feladatok ellátásához rendelkezésre állnak a leltár szerint nyilvántartott 
állóeszközök, felszerelések, berendezési tárgyak. Az óvoda a rendelkezésére álló 
vagyontárgyakat feladatainak ellátásához szabadon használhatja.  
 
12. A használatába adott vagyon feletti rendelkezési jog: Az óvoda a rendelkezésére álló 

vagyont nem idegenítheti el, biztosítékként nem használhatja fel. Az erre vonatkozó egyéb 
szabályokat a vagyongazdálkodásról szóló rendelet tartalmazza.  

13. Gazdálkodással összefüggő jogosítványok: Az intézmény részben önállóan gazdálkodó 
költségvetési szerv, a gazdálkodással összefüggő egyes tevékenységét a polgármesteri 
hivatal végzi. A gazdálkodással kapcsolatos munkamegosztás és felelősségvállalás rendjét 
jelen okirat mellékletét képező megállapodás tartalmazza. Az intézmény önálló 
bankszámlával nem rendelkezik. 

14. Az intézmény vezetőjének kinevezési rendje: Az intézmény vezetőjét nyilvános pályázat 
alapján Bánréve Község Képviselő-testülete és Sajópüspöki Község Képviselő-testülete 
nevezi ki. Az egyéb munkáltatói jogokat Bánréve Község Polgármestere gyakorolja 
felette. 

15. Az intézményi dolgozók esetében az intézmény vezetője gyakorolja a munkáltatói jogokat 
a közalkalmazottak jogállásáról szóló törvény és a Kollektív Szerződés alapján. 

16. Az intézmény képviseletére jogosultak: A fenntartó által kinevezett intézményvezető 
képviseli az intézményt, és gyakorolja a kiadványozási jogkört, melyért teljes anyagi 
felelősséggel tartozik. 

 
Záró rendelkezés: 
Jelen egységes szerkezetben megállapított Alapító Okirat hatályba lépésének időpontja 2008. 
február 13. 
 

10/B/2008. (II.13.) számú Határozat 
 
Tárgy: Bánréve ÁMK Alapító Okiratának egységes szerkezetben történő 
megállapítása 

 
Bánréve  Általános Művelődési Központ 3654 Bánréve, Kossuth L. u. 22. 

ALAPÍTÓ OKIRATA 
 
Az államháztartásról szóló 1992. évi XXXVIII. törvény 88.§. (1) bekezdésében, továbbá a 
közoktatásról szóló 1993. évi LXXIX. törvény 37.§. (5) bekezdésében foglaltak alapján 
Bánréve Községi Önkormányzata a 10/B/2008. (II.13.), Sajópüspöki Község Önkormányzata  
a …../2008. (….) számú határozatával az alábbi Alapító Okiratot adja ki: 
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1.) Az intézmény neve: Általános Művelődési Központ Bánréve 
 OM azonosítója: 029149 
 
2.) Székhelye:  3654 Bánréve, Kossuth L.u.22. 

 

Intézmény egységei: 
Tompa Mihály Körzeti Általános Iskola        3654 Bánréve, Kossuth L.u 22. 
Sajópüspöki 1-4. évfolyam tagintézmény 3653 Sajópüspöki, Rákóczi u.58-60. 
 

Az intézmény alapítója:  Magyar Állam 
 
4.) Az alapítás ideje:   1907. 
 
5.) Az intézmény felügyeleti (fenntartó) szerve: Bánréve Község Önkormányzata, 
       Sajópüspöki Község Önkormányzata. 
 
6.) Az intézmény működési területe: 

Bánréve és Sajópüspöki Község közigazgatási területe. Az intézményen belül működő 
általános iskolák működtetője Bánréve Község Önkormányzata és Sajópüspöki 
Község  
Önkormányzata társulási szerződés alapján.  

 
7.) Az intézmény jogállása: az intézmény a közoktatási törvényben foglaltak alapján 

önálló  jogi személy, részben önálló költségvetési szerv. 
 
8.) Az intézmény típusa: többcélú intézmény, általános művelődési központ.  
 
9.) Felvehető maximális létszám: 

1-8. évfolyam:  210 tanuló, a bánrévei intézményben, 
               1-4 évfolyamon: 40 tanuló a sajópüspöki tagintézményben. 
 
10.) Az intézmény tevékenységei: 
Szakágazatok száma:  Alapfokú oktatás 8520 

Az intézmény feladata biztosítani: 
Az általános műveltséget megalapozó alapfokú nevelés és oktatás. A nevelés, oktatás lehetővé 
teszi a tanulók érdeklődésének, képességének és tehetségének megfelelő középiskolai, illetve 
szakiskolai továbbtanulást, vagy választást. A sajátos nevelési igényű tanulók nappali 
rendszerű, általános műveltséget megalapozó oktatása az integráltan oktatott tanulóknál: 
Értelmileg enyhe fokban sérült dyslexiás, dysgraphiás, dyscalculiás, tanulási képességek 
kevert zavarát mutató, valamint érzékszervi fogyatékos –látássérült- tanulók esetében. A 
hátrányos helyzetű tanulók integrációs felkészítését elfogadott program szerint végzi. Az 
általános iskola körzeti feladatokat lát el Bánréve és Sajópüspöki községekben 1-8. 
évfolyamon. Az intézmény vezetője esetenkénti döntés alapján más községekből (Sajónémeti, 
Hét, Serényfalva, stb.) is felvehet és oktathat 1-8. osztályos tanulókat.  
 
a./ Ellátandó alaptevékenysége: 
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 80121-4 Általános iskolai nappali rendszerű nevelés, oktatás 

Integrációs és képesség-kibontakoztató felkészítés 

Kizárólag magyar nyelven folyó roma kisebbségi nevelés, oktatás a 
Sajópüspöki  tagintézményben. 

80122-5 Sajátos nevelési igényű tanulók nappali rendszerű, általános iskolai  
                        nevelése, oktatása 
80511-3 Napközi otthoni és tanulószobai foglalkozás 
55232-3 Iskolai intézményi közétkeztetés 

  92403-6 Diáksport 
  92181-5 Művelődési központok, tevékenységek 
  92312-7 Közművelődési könyvtári tevékenység 
 

b./ Alaptevékenységhez kapcsolódó kisegítő és kiegészítő tevékenységet folytathat, igény 
alapján:  
- Önköltséges tanórán kívüli foglalkoztatást, tehetséggondozó foglalkoztatást szervezhet. 
- Együttműködik az étkeztetést biztosító vállalkozóval, az intézményi étkeztetési feladatok 

ellátásában. 
 
c./ Ellátható vállalkozások köre, mértéke: Az intézmény a rendelkezésre álló helyiségeket a 
Képviselő-testület e tárgyban hozott döntésének megfelelően bérbe adhatja. A bérbeadásra 
akkor van lehetőség, ha ez nem akadályozza a nevelő-oktató munkát, az alaptevékenységi 
körbe tartozó feladatok ellátását, a mindennapos testedzést.  
 
Az intézmény vállalkozási tevékenységet végezhet:  
- Iskolarendszeren kívüli oktatás. 
- Étkeztetés. 
- Internet hozzáférés biztosítása. 
- Gyermekek nyári táboroztatása. 
- Egyéb lakossági szolgáltatás. 
 
A vállalkozási tevékenységre vonatkozó szabályozást az önkormányzat vagyongazdálkodási 
rendelete tartalmazza. Veszteséges vállalkozási tevékenységet nem folytathat.  
 
11.) A feladat ellátását szolgáló vagyon: 
- A feladatok ellátáshoz az iskolának rendelkezésre áll a székhelyén lévő Bánréve Községi   
Önkormányzat tulajdonában álló 158. Hrsz. 9415 m2 alapterületű ingatlan, a rajta található: 
- Kossuth Lajos u. 22. szám alatti új iskola épület 1987 m2 és  
- Kossuth Lajos u. 22/A. szám alatti régi iskola épület 850 m2 alapterülettel. 
 
A Sajópüspöki Önkormányzat tulajdonát képező: 
- a Sajópüspöki, Rákóczi u. 58-60. sz. alatti épületből - mely 702,5 m2 alapterületű – az 
iskolai oktatás céljára biztosított épületrész.. 
A nevelő oktató munkához rendelkezésre állnak a leltár szerint nyilvántartott állóeszközök, 
szemléltető eszközök. Az iskola a rendelkezésre álló vagyontárgyakat feladatainak ellátásához 
szabadon használhatja. A 10/c. pontban meghatározottak szerint azokkal vállalkozási 
tevékenységet is végezhet.  
 
12.) A használatba adott vagyon feletti rendelkezési jog 
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Az iskola a rendelkezésre álló vagyont nem jogosult elidegeníteni, illetőleg biztosítékként 
felhasználni. 
 
13.) Gazdálkodással összefüggő jogosítványok 
Az intézmény gazdálkodása megszervezésének módjára tekintettel részben önállóan 
gazdálkodó költségvetési szerv. A gazdálkodással összefüggő tevékenységet a Polgármesteri 
Hivatal végzi. Pénzügyi kötelezettséget az önkormányzat által jóváhagyott költségvetési 
előirányzatokon belül az intézményvezető vállalhat; a vonatkozó jogszabályi előírásoknak 
megfelelően. 
A gazdálkodással kapcsolatos munkamegosztás és felelősségvállalás rendjét jelen okirat 
mellékletét képező megállapodás tartalmazza. Az intézmény önálló bankszámlával nem 
rendelkezik.  
 
14.) Az intézmény vezetőjének kinevezési rendje: 
Az igazgatót nyilvános pályázat alapján Bánréve és Sajópüspöki Községek Képviselő-
testületei nevezik ki. Az egyéb munkáltatói jogokat Bánréve Község polgármestere 
gyakorolja felette. 
 
15.) Az intézménynél dolgozók esetében az intézmény igazgatója önállóan gyakorolja a 
munkáltatói jogokat a kollektív szerződés és a közalkalmazottak jogállásáról szóló törvény 
alapján. 
 
16.) Az intézmény képviseletére jogosult: 
A fenntartó által kinevezett igazgató képviseli az intézményt és gyakorolja a kiadmányozási 
jogkört, melyekért teljes anyagi felelősséggel tartozik. 
 
Záró rendelkezés: 
Jelen egységes szerkezetben megállapított Alapító Okirat hatályba lépésének időpontja 2008. 
február 13. 
 
4.napirendi pont: Indítványok, javaslatok 
 
4/a.  
Putnoki VESZK költségvetésének jóváhagyása 
 
Hajdu Gábor: Ismertette a napirendi ponttal kapcsolatos megkeresést, mely a  jegyzőkönyv 
mellékletét képezi. 
 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 

 
11/2008. (II.13.) számú határozat  

 
Tárgy: Putnok Városi Egészségügyi és Szociális Központ  

 költségvetésének elfogadása 
 
   Képviselő-testület a Putnok Városi Egészségügyi és Szociális Központ  

költségvetését a melléklet szerint elfogadta. 
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4/b. Jegyzőkönyv formai hiányossága 
 
Az ülés elején a napirendi ponttal kapcsolatosan Elekes Péter képviselő Úr egy írásos 
előterjesztést nyújtott be, melyet minden képviselő kézhez kapott. Elekes Péter képviselő Úr 
írásos előterjesztése a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! A napirendi ponttal kapcsolatos írásos anyag a 
meghívó mellékleteként kiküldésre került. Jelen ülésen a Képviselő-testületnek csak arról kell 
egy döntést hoznia, hogy a korábbi döntését fenntartja-e, vagy nem. Ezen döntés meghozatala 
után, ez által fogja Jegyző Úr a szükséges lépéseket megtenni az ügyben, amint 
betegszabadságról visszatér.  
 
Tóth Csabáné: Kérném ismertetni az akkor született döntést, mert én nem emlékszem rá 
pontosan. 
 
Hajdu Gábor: Ismertette a december 19-i ülésen született határozat kivonatát, mely a 
jegyzőkönyv mellékletét képezi. Hangsúlyozom, jelenleg a testületnek arról kell döntenie, 
hogy ezt a határozatot megerősíti-e, vagy nemmel szavaz. A megerősítés, vagy az elutasítás 
után az üggyel kapcsolatos többi teendő a Jegyző Úr dolga. 
 
Naszádi Ferenc: Az ügyben rossz döntés lehet? 
 
Hajdu Gábor: Nem. A probléma az, hogy egy hitelesítő aláírással nem jó a jegyzőkönyv, ez 
formai hiba. 
 
Kovácsné Nagy Mária: Ismertette az Észak-Magyarországi Regionális Közigazgatási Hivatal 
B-A-Z Megyei Kirendeltségének üggyel kapcsolatos átiratát, mely a jegyzőkönyv mellékletét 
képezi. 
 
Naszádi Ferenc: Mi a tartalmi hiba? 
 
Elekes Péter: Az, hogy miről szól az én kérelmem, és miről szól a határozat. Én nem kaptam 
meg a jegyzőkönyvek másolatait, a határozat pedig nem erről szól. Ez a kettő nem ugyanaz. 
 
Hajdu Gábor: Akkor mi az ülésen arról döntöttünk, hogy nem fénymásolunk senkinek. Nincs 
lefektetve, hogy mennyiért fénymásolunk, egyébként véleményem szerint egy nagyobb árat, 
mint pl. az 500,-Ft/oldal árat fogunk megszabni az elkövetkezendőkben, ilyen esetekre. 
 
Kozma Lászlóné: Én voltam azon az ülésen a másik jegyzőkönyv hitelesítő. Azért mertem 
aláírni a jegyzőkönyvet, mert szerintem ez a döntés született ami le van fektetve. Az lehet, 
hogy ketté kellett volna venni a dolgot, egy döntést konkrétan a Péter ügyében és egy  döntést, 
úgy ahogy meghoztuk.  
 
Hajdu Gábor: Az biztos Péter, hogy ilyet még soha senki nem művelt a testületben, de ez egy 
színfolt. 
Ezután Jegyző Úr meg fogja hallgatni Pétert. Ez az eljárási rendje ennek a dolognak. 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 7 igen, 3 tartózkodás szavazattal az 
alábbi határozatot hozta: 
 

12/2008. (II.13.) számú határozat  
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Tárgy: Jegyzőkönyv formai hiányossága 

 
   Képviselő-testület a 112/2007. (XII.19.) számú határozatában  

foglaltakat  megerősíti.  
 

4/c. Pályázat kidolgozása 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! A napirendi ponttal kapcsolatos előterjesztés a 
meghívó mellékleteként kiküldére került. Amint Igazgató Úr igénye összeáll, úgy indulhatna 
is a munka. 
 
Bán János: Sajópüspökit is bele kell venni, oda is tervezni kell. Ott nagyon régi elavult 
eszközök vannak. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 9 igen, 1 
tartózkodás szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

13/2008. (II.13.) számú határozat  
 

Tárgy: Pályázat kidolgozása 
 

   Képviselő-testület megbízza az Aranyboksa Kft-t (Miskolc, Aradi u. 6.  
sz.) a TIOP 1.1.1/07/1 kódszámú „A pedagógiai módszertani reformot  
támogató informatikai infrastruktúra fejlesztése” tárgyú pályázat  
kidolgozására.  
Utasítja a polgármestert az ezzel kapcsolatos feladatok végrehajtására. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: polgármester és jegyző 

 
Révay István: A schengeni határnyitást követően a HÖR megszüntetésre került, beleolvadt a 
rendőrség szervezetébe. Ez mindenki előtt ismeretes. A határőrség jelenléte a településünk 
közbiztonsága tekintetében nagyon jó és hatásos volt. Jelenleg egy kirendeltséggel még 
üzemel a rendőrség Bánrévén, de a későbbiekben nem tudni, hogy végleg marad-e ez az 
egység. A településünk érdekében, a közbiztonság tekintetében mindenképpen az lenne a 
megnyugtató megoldás, ha maradnának. Javaslom, hogy hozzunk döntést arra vonatkozóan, 
hogy a polgármester tegyen lépéseket ennek érdekében. 
 
Hajdu Gábor: Ennek érdekében már tettünk lépéseket, ezt megelőzően is. 
 
Tóth Csabáné: Már hoztunk erre vonatkozóan döntést korábban, erről már született testületi 
határozat is. 
 
Révay István: Valóban 2007. november 28-án 100/2007. számon már született határozat az 
ügyben, így nem kell újabb határozatot hozni indítványom tárgyában. 
 
Lakatos Károly: Amióta Cigány Kisebbségi Önkormányzat működik a településen, azóta 
mindig volt 1 tag tőlünk a szociális bizottságnak is tagja, és ez mindig jól is működött. Ettől a 
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ciklustól nem tagja a bizottságnak senki a kisebbségi önkormányzattól. Kérni szeretnénk, 
hogy delegálhassunk egy főt a szociális bizottságba. 
 
Hajdu Gábor: Ettől a ciklustól nincs szociális bizottsága a Képviselő-testületnek. Önálló 
szociális bizottság azért nem alakult, mert nagyon sok hatáskört a jegyzőhöz tettek át, ami 
korábban a bizottság hatásköre volt. Így a lecsökkent hatáskörök tükrében a szociális 
bizottság és a kulturális bizottság összevonásra került. A korábbi években valóban külön a 
szociális bizottságnak és a külön kulturális bizottságnak is voltak külsős tagjai, de ez ettől a 
ciklustól már nincs. A Képviselő-testület nem szavazott meg külsős tagokat a bizottságba. 
 
Révay István: Eddig is kültagként volt jelen 1 fő a kisebbségi önkormányzattól a 
bizottságban, ez most már nincs.  
 
 
Ezután a Képviselő-testület zárt ülést tartott, ahol SZSZB tagok megválasztásáról és ápolási 
díj kérelmekről döntött.  
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
Hajdu Gábor József             Garaj Dániel    
     polgármester                 jegyző távollétében 
 
 
 
              Kovácsné Nagy Mária 
                  igazgatási főelőadó
   
   
     
Jegyzőkönyv hitelesítők: 
 
 
 
         Kozma Lászlóné                             Naszádi Ferenc 
             képviselő                                                                              képviselő 
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